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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény7. cikk(1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

,,Mi lett a kiemelten uniós forrásból megvalósult TÁMOP 6.1.4. Koragyermekkori
szűrőprogram informatikai rendszerével?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az EMMI szerint a kormány kiemelt figyelmet fordít az autisták támogatásáraés a szükséges
szolgáltatások biztosítására. A kiemelten uniós forrásból megvalósult TÁMOP 6.1.4.
Koragyermekkori program célja a szűrőteszt fejlesztés volt, így a korai diagnosztika fejlesztése.
Azonban a programból nem lett semmi az informatikai rendszer miatt, pedig elvileg már 201 S~ben le
kellett volna zárulnia.

1. Mi lett az informatikai rendszerrel, és hogy működik?
2. Elérhető-e a védőnők számára az informatikai rendszer?
3. Ki volt a felelős hatóság az informatikai fejlesztésért?
4. Ki nyerte az erre kiírt közbeszerzést?

Várom válaszát.

Budapest, 2018.07.25.

Tisztelettel,

(/{#/ 
Ungár Péter


